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ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΚΕΡΚΥΡΑΣ 
 
 
Μετά την πρόσφατη Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Κέρκυρας (ομόφωνα) και με 
κοινή αποδοχή της από το σύνολο σχεδόν των εμπλεκομένων μερών, αποφασίστηκε 
όπως στο πλαίσιο ένταξης της Διαχείρισης Απορριμμάτων προκριθεί η λύση μέχρις ότου 
ολοκληρωθεί το Σχέδιο Διαχείρισης όπως μεταφερθούν τα «σκουπίδια» εκτός νησιού. 
 
ΕΠΕΡΩΤΑΤΑΙ ο κ. Περιφερειάρχης: 
 

 Αλλάζει κάποιος σχεδιασμός συμβατός με την αρμοδιότητα και το ρόλο της 
Π.Ι.Ν. με την απόφαση αυτή και με ποιες επιπτώσεις ως προς τη 
χρηματοδότηση; 

 Θεωρείται η απόφαση αυτή εφικτή και εντός πόσο χρόνων κρίνετε ότι μπορεί να 
υλοποιηθεί; 

 Σε περίπτωση αρνήσεως της όποιας Αρμόδιας Αρχής (είτε των εμπλεκόμενων 
στο χώρο υποδοχής είτε της Κυβέρνησης) να εγκρίνει κάτι τέτοιο, ποια είναι η 
θέση της Π.Ι.Ν. βραχυπρόθεσμα και μεσοπρόθεσμα και πως εξυπηρετείται ο 
μακροπρόθεσμος σχεδιασμός; 

 
Επειδή ήδη έχει αρχίσει να διαφαίνεται η επανάληψη φαινομένων κοινωνικής 
αντίδρασης με απρόβλεπτες συνέπειες και κυρίως καταστροφικές για τον 
ΤΟΥΡΙΣΜΟ και την ΥΓΕΙΑ των κατοίκων, ποιες πρωτοβουλίες σκοπεύει να 
αναλάβει η Π.Ι.Ν. ώστε να αποφύγουμε τη ΣΚΟΥΠΙΔΟΠΟΙΗΣΗ του νησιού. 
 
 
      Κέρκυρα  05-02-2018  
 
      Αριστερή Κίνηση Ιονίου  
      Σαλβάνος Τάσος     


